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内容概要

　　本书是以中华人民共和国教育部发布的《大学英语课程教学要求》和《高职高专教育英语课程教
学基本要求》为指导，以“实用为主、够用为度”的原则编写的教材，充分体现了以上两个“要求”
提出的教学目标，涵盖了需要掌握的实用英语知识和交际能力，重在培养学生的综合语言运用能力、
交际能力、翻译能力和写作能力。
兼顾了英语教学过程当中的应用及应试的需要，实用性强。

　　《通用型大学英语教程》是一套完整的系列教材，由两条主线、三种载体、四个级别构成。
两条主线是《读写教程》、《听说教程》，分别由学生用书，教师用书组成，三个载体为课本、录音
带和光盘-本套教材共分四册，即四个级别。
《读写教程》每册由10个单元和2套模拟测试题组成。
每个单元包括口语、阅读、语法、写作、文化常识、翻译技巧、诗歌欣赏等部分。
每5个单元之后设1个复习单元，籍以通过归纳总结，巩固提高学生所学的知识。
教师可以根据学生的实际英语水平进行级别选择。

　　本书内容适应21世纪高等院校英语教学趋势，注重对学生英语综合应用能力的培养，体现了提高
学生英语自主学习能力、综合文化素养，以及适应我国社会发展和国际交流需要的目标和要求，适合
高等院校学生及各类中高级英语学习者使用，也可作为其他同等学力培训教材。
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章节摘录

　　3. My first friend was Slobo. I was still living in Yugoslavia at the time， and not far from my house there was
an old German truck left abandoned after the war. It had no wheels. No windshield. No doors. But the steering
wheel was intact. Slobo and I flew to America in that truck. It was our airplane. Even now， I remember the
background moving as we took off down the street， across Europe， across the Atlantic. We were inseparable.
The best of friends. Naturally, not one word concerning the nature of feelings for one another was Everex changed.
It was all done in actions.　　4. The inevitable would happen at least once a day. As we were flying over the
Atlantic, there came, out of nowhere, that wonderful moment: engine failure！
 "We'll have to bail out," I shouted. "A-a-a-a-a-！
" Slobo made the sound of a failing engine. Then he would turn and look me in the eye: "I can't swim," he'd say.
"Fear not." I put my hand on his shoulder. "I'll drag you to shore." And, with that, both of us would tumble out of
the truck onto the dusty street. I swam through the dust. Slobo drowned in the dust, coughing, gagging. "Sharks！
" he cried. But I always saved him. The next day the ritual would be repeated, only then it would be my turn to say
"I can't swim," and Slobo would save me. We saved each other from certain death over a hundred times, until
finally a day came when I really left for America with my mother and sister. Slobo and I stood at the train station.
We were there to say goodbye, but since we weren't that good at saying things and since he couldn't save me, he
just cried until the train started to move.　　⋯⋯
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